

Title (en)  
Float switch.

Title (de)  
Schwimmerschalter.

Title (fr)  
Interrupteur à flotteur.

Publication  
**EP 0151663 A1 19850821 (DE)**

Application  
**EP 84101487 A 19840214**

Priority  
EP 84101487 A 19840214

Abstract (en)

A float which is described for switching on and off electrical devices such as the drive motors of pumps or such like consists of a waterproof housing 2, designed as a float body, having a perforation 3 through which an electric cable 5 is introduced into the housing 2, sealed by a sealing element 4 such that it is proof against fluids. The end sections of the current carrying cores 6, 7 of the cable 5 are each connected to a contact member (9, 10) and are spaced from one another and mounted, so as to project into the hollow cavity of the piston 13, at the one end section of a hollow piston 13, which is supported in a swivellable manner on a swivelling lever 12 and consists of electrically non-conductive material. In the piston 13, there is an electrically conductive fluid which partially fills the hollow cavity 13. <IMAGE>

Abstract (de)

Beschrieben wird ein Schwimmerschalter zur Ein- und Abschaltung elektrischer Einrichtungen wie Antriebsmotoren von Pumpen od. dgl. Er besteht aus einem wasserdicht als Schwimmkörper ausgebildeten Gehäuse 2 mit einer Durchbrechung 3, durch das mittels eines Dichtelements 4 flüssigkeitsdicht abgedichtet ein Stromkabel 5 in das Gehäuse 2 eingeführt ist. Dessen stromleitenden Adern 6, 7 sind endabschnittsseitig mit jeweils einer Kontaktglied (9, 10) verbunden und voneinander distantziert an dem einen Endabschnitt eines an einem Schwinghebel 12 schwenkbar gelagerten hohlen Kolbens 13 aus elektrisch nicht leitfähigen Werkstoff in den Hohlraum des Kolbens 13 hineinragend befestigt. In dem Kolben 13 befindet sich ein den Hohlraum 13 teilweise ausfüllendes elektrisch leitendes Fluid.

IPC 1-7  
**H01H 35/18**

IPC 8 full level  
**H01H 35/18** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**H01H 35/186** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3045084 A 19620717 - SEYMOUR SPEROWITZ
- [X] DE 1914694 U 19650429 - ANTON HUBER APPBAU [DE]
- [A] US 3393283 A 19680716 - ALVAR LENNING
- [A] DE 7100584 U 19710415
- [A] DE 7021515 U 19710218 - REICHENSPERGER GUENTER [DE]

Cited by  
CN102456506A; EP0231782A1; CN105321767A; US7501456B2

Designated contracting state (EPC)  
DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0151663 A1 19850821**

DOCDB simple family (application)  
**EP 84101487 A 19840214**